



SİRKÜLER NO:2021/01

03/01/2021

YENİ ASGARİ ÜCRET BELİRLENDİ:

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun 30 Aralık 2020 tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 2020/1 sayılı Kararı ile 2021 yılında geçerli olacak asgari ücret (yılın tamamı için geçerli olmak üzere) günlük **119,25 TL** olarak belirlenmiştir.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2020/12/20201230-2.pdf>

SİGORTA PRİM HESABINA ESAS KAZANCIN ALT VE ÜST SINIRLARI DEĞİŞTİ:

6761 sayılı Kanunla, 5510 sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu'nun 82. Maddesi hükmünde yer alan, sigorta prim hesabına esas günlük kazanç tutarının üst sınırı alt sınırın 7,5 katı olarak değiştirilmiştir.

Alt sınır ise, aynı Madde uyarınca asgari ücretin otuzda biridir.

Asgari ücretin yukarıdaki şekilde belirlenmesine paralel olarak, prim kesintisi hesabına esas kazancın alt ve üst sınırlarının 2020 yılında aşağıdaki şekilde dikkate alınması gerekmektedir:

	Günlük Tutar	Aylık Tutar
Alt sınır (Taban)	119,25 TL	3.577,50 TL
Üst sınır (Tavan)	894,38 TL	26.831,40 TL

Saygılarımızla,